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Dato Mandag den 14.09.2021
 

Tid og sted 17.00 — ca. 19.30 på Løvel afdeling

 

Deltagere Henrik Karlsen, Formand

Tanja Fredenslund, Næstformand

Sarah J Nielsen, Forældrerepræsentant

Sanni Kalhøj, Forældrerepræsentant

Kristian Højgaard-Hansen, Forældrerepræsentant

Ronni Olesen, Forældrerepræsentant

Peter Krickau, Forældrerepræsentant

AhmadAttou, elevråd

Clara Josefine Fredenslund, elevråd

Christina Riisgaard, Personale

Dorthe LinnemannFilskov, Personale

Trine Laugesen, Ledelse

Brian Albæk, Skoleleder
 

Afbud: Sarah, Ronni, Sanni
  Referent: TL  
 

 

Dagsorden Referat
 

 

1) Velkomst

2) Status på skolensliv og

1)
Velkomstved Brian

Opsamling siden sidst 2)

- Status RUIF-henvendelse og Skolen kontaktes afRUIF med henblik på

kontakt idrætsuddannelsen, hvor unge mennesker uddannestil

at blive trænere. Aktiviteter iforbindelse med de unge

- Personalestatus menneskers uddannelse kan eksempelvis kan ske i

- Foreeldrearrangementfor SFO’erne. Vi afventer derfor idrzetsforeningens kontakt.

forældre til børn med

dysleksi
- Kulturskolesamarbejde

fortszettelse (Ny ramme)
- Skolebus -Ny selskab, ny

ruteplan
- Corona

- Fremtidens Skole

(Musik/Praktik/EUD)

- Teknologi

Louise Terp har opsagtsin stilling som lærer på

Sødalskolen. I dennestilling har vi ansat Charlotte

Nørskov, som tidligere harfungeret som vikar.

Martin Ladefoged har opsagtsin stilling som lærer på

Sødalskolen. I dennestilling har vi ansat Pernille

Thomasson.

Beggeskift sker 1. oktober.

Skolen reklamerer lige nu medetforældrearrangement

forforældre til børn med dysleksi på AULA.

Læsevejledergruppen har dygtiggjort sig iforhold til at 
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3) Afstemning af forslagtil
mødekalender:

Mødernebegynderkl. 17.00-19.30 som

tidligere.

Tirsdag den 14.9.2021

Torsdag den 14.10.2021

Mandag den 15.11.2021

Onsdag den 15.12.2021

Tirsdag den 18.1.2021

Torsdag den 3.3.2021

Onsdagden 20.4.2021

Mandag den 13.6.2021

4) Ansggning til bygningspuljen
- Prioriteringsforslagtil

drøftelse (udfra tidligere
udarbejdet materiale
herunder APV)
Prioriteringerne vendes
efterfølgende i Lokal-MED.
(Se bilag + nedenstående
skema)

5) Økonomi
- Status omkring budget 2021
-… Perspektiver omkring budget

2022
Se bilag (Gennemgås på
mødet)

6) Fremtidens skole/struktur
Valgmøder mv.

7) Emnertil næste
skolebestyrelsesmøde

Forslag:
- Principper -gennemsyn

løbende
- Besøg vejleder

8) Evt.  

arbejde mere systematisk med disse børn gennem

vejledning. I denne forbindelse vejledes forældrenei

forhold til hvordan de kan arbejde med det hjemme.

Kulturskolen i Viborg harfået tildelt en række

økonomiske midler. Det er intentionen atbilledkunst,

musik, scenekunst og animation bredes mere udtil børn

i Viborg Kommune.Pa Sgdalskolen skal vi arbejde

sammen om musik, hvortilbuddet både retter sig mod

undervisningen og SFO. Guitar tilbydes i periodentil

klubbørnene.

Vi har skiftet skolebusselskab. Det har ikke været en let

opstart. Brian har verettil opstartsmgde omkring det,

hvor udfordringerne er blevet drøftet.

I forhold til Corona forsøger vi at holde fokus på

håndhygiejne. Alle restriktioner er ophævet. I forholdtil

test i overbygningen og6. klasserne er der testninger

tirsdag og torsdag — deter voreserfaring, er der erfå

elevertil testning.

Vi har på Sødalskolen har søsat to projekter under

overskriften ”fremtidens skole”. Det ene projekt handler

om børnekor i et samarbejde medBrattingsborgskolen,

hvorvi skal mødes og synge sammen.Det andet handler

om praktik i overbygningen.

IT-styregruppen hartagetinitiativ til, hvordan man kan

integrere teknologi som en del af undervisningen. De

vides endnu ikke hvordan det søsættes — da det er på

tegnebrættet.

3)
Datoerne er på mødetfastsat som udsendtforslag.

4)
I forhold til ansøgning af bygningspuljen vil vigerne søge

2 projekter til hver afdeling.

Bestyrelsen pegerpå atderi Løvel prioriteres følgende:

Skolekøkken/SFO-køkken

Loft og inventari klasserne

I Rødding prioriteres følgende:

Nyt skolekøkken

Nytfysiklokale
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Nyt HDS-lokale

Det der er vigtigtfor skolebestyrelsen er, at det der

iværksættes understøtter undervisningsmiljgerne.

5)
Derharpr. 1/9 været politisk budgetopfølgning, hvor

skolens regnskabsresultatet ser ud til at ende på minus

500.000. Hovedgrundentil resultatet skalfindesi

tilgangen af specialelever, hvor vi harfordoblet antallet

siden december.

Det betyder at vores udgangspunktfor 2022 er

udfordret. Dette følger bestyrelsen meget tæt.

6)
Der kommer en rækker valgmøderforudfor

kommunalvalget, opfordring til at være deltagende.

7)
Emnertilkommende møde:

PR/omtale som skole — den gode fortælling

Opsamling på arrangement medforældreråd

Principper — ledelsen vælger 2

Besøg af vejlederne (læse- og matematikvejledere) på et

bestyrelsesmøde, udskydes for nuværende.

8)
OBSpå sodalskolen.dk med bestyrelsesoplysninger  

 

I

peru Elslaru
UN
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Ønskeliste til forbedringer på Sødalskolen (Præsenteret for Børn og Ungeudvalget, februar 2019

 

under dialogmøde på Ørum Skole:

Nyt Skolekøkken

  

  Nyt SFO- og “mini-skolekokken’i lille

 

 

 

 

 

 

 

   

-Nedslidt fællesrum

2) Nyt fysiklokale Nyt Natur og teknik- samt HDS-lokale i
-Nedslidt det nuværende gamle skolekøkken.

(NB. ønske 1. skal være lavet)

3) Nyt HDSog billedkunst lokale Nyt billedkunstlokale

4) Nyt Natur og teknik lokale. Nyt inventari alle klasser, da det er
meget nedslidt

5) Forbedringer omkring elevmiljøer Grundlæggende forbedringer omkring
rundt på skole, her tænkes bl.a. på legemiljøet ude
gruppearbejdspladser mv.

6) Nyt inventari alle klasser, da det Udekøkken, indhegnet gård og drivhus
er meget nedslidt

7} Grundlæggende forbedringer Ny belægning af parkeringspladsen,
omkring legemiljøet ude som ligger op til både børnehave og

skole
-Nedslidt

8) Flere mødelokaler herunder Nye gulvtæpper/belægning
tilbygning af klub i tilknytningtil De eksisterende tæpper er megetslidte

skolen

9) Ny belægning omkring skolen,

særligt bagved ved indgangen

omkring pedellens kontor    


